
Bestyrelsesmøde i Foreningen Børglum og Omegn 

Dato: 20.02.25 

Tilstede: Diana, Susanne, Leon, Lisa, Kasper, Hanne 

Referent: 

Dagsordenspunkt Referat – NB! Notér ansvarlig 

1. Godkendelse af sidste mødes referat samt opfølgning 

herpå 

- Skydedøren VIGTIG –Er der sket noget? 

- Hanne har talt med Peter Juul/Klaus ang. tilbud 

mhp. Nordea puljen, info følger 

- Service aftale / Nyt BWT-anlæg 

- Tryghedsaftale på BWT-anlæg 

- Banko 

- Hjemmeside møde med L-S-D 

• Skydedør er ikke 

besigtiget endnu. 

Kasper mindes om, at 

han og Klaus bør gøre 

det snarest. 

• Der foreligger tilbud fra 

Peter Juul. Klaus har 

ikke afgivet tilbud 

endnu, han venter på 

VVS. 

• BWT er ikke vendt 

tilbage endnu mht. pris 

på serviceaftale. 

• Banko: Der bliver ikke 

noget fra bestyrelsens 

side ifm. påsken. 

• Hjemmesidemøde er 

arrangeret. 

2. Nyt fra formand/næstformand 

- Opfølgning vandskaden 

- Forsikring / Polygon? 

-  

• Vi har nu fået svar fra 

modpartens 

forsikringsselskab. De 

vedkender sig stadig 

intet ansvar på deres 

klients vegne, men de 



skriver, at de ikke 

mener, at Protector 

kan afvise os pga. 

undtagelsen i vores 

forsikring, da de ikke 

kan bevise, at der er 

tale om en fejl ifm. 

reparation. Lad os håbe 

at de nu kommer på 

banen, så det kan blive 

en dialog mellem 

forsikringsselskaberne. 

• Polygon er på det 

kraftigste blevet 

opfordret til at få en 

nærmere dialog med 

VVS manden, så der 

kan findes en årsag til 

den anden vandskade. 

3. Indmeldte punkter 

- Generalforsamling kage? 

- Ny rengøringshjælp 

- Lenes mail 

- Affalds indsamling 

- Sommerfest 

- Juletræer i chikanerne 

- Ny arbejdsdag 

• Det vedtages, at der 

ikke skal serveres kage 

til generalforsamlingen 

– vi er nødt til at spare. 

• Diana og Hanne har 

snakket med ny 

rengøring, da vores 

hidtidige har sagt op. 

Det er ok at gå videre 

med ham. Han skal 



selvfølgelig først starte, 

når der er styr på 

vandskaden. 

• Lene vil stadig gerne 

hjælpe bare ikke være 

tovholder. 

• Affaldsindsamling 

planlægges til den 6. 

april. Hanne skriver og 

melder os til og skriver 

også til Anette og 

beder hende om at 

skrive nyhedsbrev samt 

lave opslag på fb. 

• Sommerfest: Vi 

mangler folk i 

festudvalget. Vi starter 

med at annoncere det 

på generalforsamlingen 

og kan så derefter gøre 

det på fb. 

• Juletræer er væk fra 

chikanerne. 

• Ny arbejdsdag: 

Tidspunkt fastsættes, 

når vi har nyt gulv. 

4. Arrangementer i indeværende/kommende måned 

- Hjælper festen 

- Fastelavn 

• Hjælperfest: Pt. 18 

tilmeldte (48 

inviterede). Den 21. er 



- Generalforsamling sidste frist for 

tilmelding. 

• Fastelavn: 

Menighedsrådet giver 

mellem 1000 og 1500 

kr – de skal bare have 

en kvittering. 

• Generalforsamling: 

Ingen kage. Kasper, 

Diana og Susanne på 

valg.  

5. Udlejning samt tjek af huset i 

indeværende/kommende måned 

- PT ingen udlejninger 

• Februar og marts er 

spærret. 

6. Teltudlejning i indeværende/kommende måned 

-  PT ingen udlejninger 

 

7. Økonomien lige nu 

- Indtægter/udgifter siden sidst 

Vi giver refusion til hende, der 

havde lejet forsamlingshuset i 

marts, men som nu er aflyst 

pga. vandskade. 

8. Nyt til hjemmesiden/nyhedsbrev  

9. Indkøb/gennemgang af mangler 

- Hvem køber ind? 

 

10. Tjek af huset 

- Udfylde driftsjournal 

- Varmetermostater (opladning?) 

- Tjek af salttabletter (i afkalker til opvaskemaskine) 

Er opvaskemaskine rengjort og vand tømt ud? 

 

- Tjek af legeplads (udfyld skema) Gøres senere da det pt. mørkt. 



11. Eventuelt Intet. 

 


